
Fra: Johnsen Tore Notø <ToreNoto.Johnsen@mongstadbase.no> 
Sendt: 2. oktober 2015 11:05 
Til: Linda Hammersvik Folkestad 
Emne: Fettutskiller for kantine i dministrasjonsbygg.  
 
 
 
Jeg beklager på det sterkeste at vi ikke stilte i møtet som det var innkalt til. 
Dette skyldes misforståelser internt hos oss. 
 
Men jeg kan opplyse om at vi har startet planlegging av nødvendige arbeider, og at vi  
i løpet av uke 43 vil presentere planer for installasjon av fettutskiller. 
 
Med vennlig hilsen 
Mongstad Administrasjon AS 
 
 
Tore N. Johnsen  


